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Από το υπ’ αριθ. 23/2002 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 537/2002 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Απόρριψη ενστάσεων και τροπ/ση της υπ’ 
αριθ. 261/2002 απόφασης Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας και επανακαθορισμός 
θέσης μετατόπισης περιπτέρου της Αγγελικής 
Χας Γεωργίου Νικολαϊδη. 

 
       Σήμερα 31 Οκτωβρίου του έτους 2002 ημέρα της εβδομάδας Πέμπτη και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 25-10-2002 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 21 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Μ. Γαβρίδης  
3. Κ. Πουλασουχίδης K. Aσλάνογλου  
4. Α. Δελαβερίδης Κ. Κόλβατζης  
5. Δ.  Πέτκος Ν. Χαμαλής  
6. Ε.  Λελεκάκης Ν.  Ουσουλτζόγλου  
7. Γ. Ουρσουζίδης Π. Πιτούλιας Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Λ. Τάκης Α. Κεσίδης Πάρεδροι 
9. Σ. Γεωργιάδης M. Σουμελίδης -------- 

10. Ι.  Τριανταφυλλίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
11. Α. Ταραλάς Ε. Λευκοπούλου  
12. Χ.  Σκουμπόπουλος Π. Αγαθαγγελίδης  
13. Χ. Γεωργιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

536/2002 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. 
Σοφιανίδης, Ι. Ακριβόπουλος.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 540/2002 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Ποτουρίδης, Γ. 
Ουρσουζίδης. 
 

14. Β. Γιαννουλάκης 
15. Σ.  Παναγιωτίδης 
16. Θ.  Σιδηρόπουλος 
17. Ε. Σοφιανίδης 
18. Ι. Ακριβόπουλος 
19. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
20. Ε. Κουκουρδής   
21. Γ. Μανακούλης 

 
 



 Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος εισηγούμενος το 3ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 30-8-2002 εισηγητικό 
σημείωμα του αντιδημάρχου Κυριαζή Κόλβατζη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι με την αριθμ. 261/2002 απόφασή του το Δημοτικό 
Συμβούλιο αποδέχτηκε την αίτηση της Αγγελικής Χας Γεωργίου Νικολαϊδη και 
τροποποίησε την αριθμ. 87/2002 απόφασή του επανακαθορίζοντας τον χώρο 
τοποθέτησης του περιπτέρου από το χώρο έμπροσθεν του μπάσκετ Εληάς επί της 
οδού Εληάς σε χώρο που θα υποδειχθεί από την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου σε 
συνεργασία με την Τροχαία Βέροιας. 

Με την αριθμ. 4573/27-5-2002 ένστασή τους οι υπογράφοντες κάτοικοι της 
οδού Εληάς ενίστανται κατά της αριθμ. 261/2002 απόφασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου ως παράνομης και ζητούν την ανάκληση ή την τροποποίησή της με 
σκοπό να αποφασισθεί η μετατόπιση του ανωτέρω περιπτέρου όχι επί της οδού 
Εληάς, αλλά στη θέση που καθόρισε το 5ο Συνοικιακό Συμβούλιο δηλ. την 
μετατόπισή του σε απόσταση 8 μέτρων προς το Δημαρχείο και επί του ίδιου 
πεζοδρομίου. 

Με την αριθμ. 6175/11-7-2002 γνωμοδότησή του ο Νομικός μας Σύμβουλος 
γνωμοδοτεί ως εξής: Σύμφωνα λοιπόν με τα παραπάνω και τις οικείες διατάξεις, δεν 
προβλέπεται δυνατότητα ενστάσεως του ενδιαφερομένου ή του έχοντος έννομο 
συμφέρον, στο Δημοτικό Συμβούλιο, για την τροποποίηση της προγενέστερης 
απόφασής του, ούτε υπάρχει φυσικά υποχρέωση του Δημοτικού Συμβουλίου να 
αποφανθεί επί τέτοιας ενστάσεως. 

Κατά συνέπεια φρονώ ότι δεν υπάρχει υποχρέωση του Δημοτικού 
Συμβουλίου για να αποφανθεί επί της εν λόγω ένστασης, αφού η επιτροπή δέχθηκε να 
συζητήσει & αποφασίσει για το παραπάνω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη & το οποίο έκρινε ως κατεπείγον δεν υπάρχει νομοθετική 
πρόβλεψη από τις σχετικές διατάξεις. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει σχετικά.     
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος: Το θέμα είναι γνωστό γιατί έχει απασχολήσει πολλές φορές το 
Δ.Σ. Είχαμε μείνει στη συνεδρίαση εκείνη του Δ.Σ., για να μεταφερθεί το περίπτερο 
της Αγγ. Νικολαϊδου από το χώρο που βρίσκεται σήμερα, στην οδό Εληάς, είχε 
ασκηθεί ένσταση από πλευράς των κατοίκων και άλλων και είχε κατατεθεί αίτηση 
ασφαλιστικών μέτρων κατά του Δήμου για να μην προβεί στην μετακίνηση αυτού. 
Τότε το Δ.Σ δεν πήρε θέση επ' αυτού, λέγοντας όταν ελέχθει η δική μου πρόταση, ότι 
δεν μπορεί να συζητηθεί υπό την απειλή δικαστικής διαμάχης, γιατί αν φτάναμε στα 
δικαστήρια, δεν θα είχε αντικείμενο παρά ότι θα αποφαινόταν τα δικαστήρια. Η 
εξέλιξη που είχαμε στην πορεία ήταν η εξής: 
 Οι αιτούντες συνιδιοκτήτες – κάτοικοι οικοδομής της νέας θέσης του 
περιπτέρου, ματαιώσαν τη συζήτηση ασφ. μέτρων. Κατόπιν αυτών θα ήταν ώριμο το 
θέμα να' ρθει στο Δ.Σ. Σ' αυτό προστέθηκε ένα έγγραφο. Που είναι στο φάκελο, του 
υπό μετακίνηση ιδιοκτήτη του περιπτέρου, που μας γνωστοποιούσε ότι στην οδό 
Μητροπόλεως και μπροστά στην εκκλησία του Παντοκράτορα, ο ιδιοκτήτης εκείνου 
του περιπτέρου πέθανε και ότι είχε το δικαίωμα κάποιος άλλος να συνεχίσει την 
άδεια αυτή και από τη στιγμή που αδειάζει ατή η θέση, θα μπορούσαμε να 
μεταφέρουμε το περίπτερο σε εκείνη τη θέση. 
 Ύστερα απ' αυτά. Όλα μοιάζαν ειδυλλιακά. Ανέθεσα στον νομικό μας 
σύμβουλο κ. Μακρυγιάννη, ο οποίος για σοβαρούς οικογενειακούς λόγους 
απουσιάζει σήμερα, να ερευνήσει νομικά και ουσιαστικά το ζήτημα. Νομικά έχουν 



δίκαιο σ' ότι αφορά το έγγραφο, ότι δηλαδή δεν υπάρχει άλλος κληρονόμος που να 
μπορεί να διαδεχθεί και να έχει αυτός το δικαίωμα. Πληροφορήθηκε όμως από την 
έρευνα που έκανε στη Νομαρχία ότι σ' αυτή τη θέση, (δεν ξέρω αν μπορεί να είναι με 
απόφαση Νομάρχη), τοποθετήθηκε ή προβλέπεται να τοποθετηθεί άλλος. Ο κ. 
Δαούλας με ενημέρωσε ότι πράγματι υπάρχει απόφαση του Νομάρχη με την οποία 
τοποθετείται κάποιος άλλος σ' αυτό το περίπτερο. Δεν ξέρω όμως αν είναι σύννομη, 
διότι ο Νομάρχης εκδίδει τις άδειες, την θέση όμως την καθορίζει το Δ.Σ. Δεν νομίζω 
ότι υπάρχουν θεσμοθετημένες θέσεις περιπτέρου. Υπάρχει παλαιότερη θέση του Δ.Σ. 
ότι οι θέσεις στο κέντρο θα εκκενώνονται, δηλαδή δεν θα δίδονται καινούργιες 
άδειες, διότι είναι πρόβλημα και για τους ιδιοκτήτες καταστημάτων – ακινήτων που 
βρίσκονται πίσω απ' αυτά και για τους πεζούς, γιατί έχουν μετατραπεί σε μικρά 
σούπερ –μάρκετ. Θεωρώ λοιπόν δεδομένο ότι ακόμα και αν υπάρχει η αίσθηση ότι 
δόθηκε κάποια άδεια, δεν μπορεί να είναι προσδιορισμένη για κάποιο χώρο, διότι τις 
άδειες στο χώρο αναμφισβήτητα τις ορίζει το Δ.Σ.  
 Κατόπιν αυτού, πρέπει να λύσουμε το ζήτημα. Η πρότασή μου προς το σώμα 
είναι ως ακολούθως: 1) Να γνωστοποιήσουμε στο Νομάρχη ότι το Δ.Σ. έχει απόφαση 
από παλιά, ότι δεν νοείται να δίνονται άδειες περιπτέρων μέσα στο κέντρο της πόλης. 
2) Στο βαθμό που έχει λήξει αυτή η άδεια και που δεν έχει ο μισθωτής ή 
εκμεταλλευτής του περιπτέρου το δικαίωμα να παραμείνει, να αποβάλλεται απ' αυτό. 
3) Να αποφασίσουμε ότι σε εκείνον τον χώρο θα εγκατασταθεί το περίπτερο που 
βρίσκεται μπροστά στο Δημαρχείο. 4) Εάν αυτός που σήμερα εκμεταλλεύεται το 
περίπτερο, δεν δικαιούται ο Νομάρχης να πάρει απόφαση για να τον αποβάλλει 
αύριο, αλλά πρέπει να περάσει ένα χρονικό διάστημα 3 μηνών, θα πρέπει μέχρι τότε 
να μεταφερθεί εκεί που είχε αρχικά αποφασίσει το Δ.Σ., στο μπάσκετ της Εληάς. 
Αρχές Δεκεμβρίου θα κάνουμε τα εγκαίνια και δεν μπορεί να είναι εκεί για λόγους 
ασφαλείας & λειτουργίας της εισόδου – εξόδου από τα χώρο της στάθμευσης.  
 Εκείνη η περιοχή, ήδη, με τα πούλμαν και τις θέσεις που διαμορφώσαμε και 
με τα καινούργια καταστήματα που δημιουργήθηκαν, έχει αποκτήσει μία σημαντική 
κίνηση και βέβαια όλο αυτό το θέμα είναι παροδικό και πρόσκαιρο, διότι ο βασικός 
μας στόχος, με πρώτο τον Δήμο, θα είναι να τοποθετηθεί μόλις λήξει η προθεσμία 
αυτή, στο περίπτερο της οδού Μητροπόλεως.  
 Έτσι λοιπόν προτείνω να λύσουμε αυτόν το γόρδιο θεσμό και εύχομαι να μην 
ξαναεπανέλθουμε σε αυτό το ζήτημα γιατί μας απασχόλησε σε πολλές συνεδριάσεις 
του Δ.Σ.  
 Νικολαϊδης Δημήτριος, υιός Αγγ. Νικολαϊδου: Να πάω για 1 μήνα στο 
Μπάσκετ; Μίλησα με τον ενοικιαστή του περιπτέρου. Εάν αποζημιωθεί φεύγει. Να 
τον αποζημιώσετε εάν είναι να φύγει. 
 Δήμαρχος: Να τον αποζημιώσετε εσείς. Οι δαπάνες μετακίνησης θα βαρύνουν 
το Δήμο. Εάν εσείς τον πείσετε, τον δώσετε αποζημίωση ή οτιδήποτε για να φύγει 
αύριο, εμείς αύριο θα σας εγκαταστήσουμε εκεί, αλλιώς θα μεταφερθείτε προσωρινά 
στο μπάσκετ Εληάς.  
 Σκουμπόπουλος: Για πόσο καιρό είναι μισθωμένο το περίπτερο στην οδό 
Μητροπόλεως;  
 Νικολαϊδης: Μέχρι 1-12-02. Φεύγει μετά. 
 Προεδρεύων: Συμφωνείτε με τη μετακίνηση αυτή; 
 Καπράρας, δικηγόρος ενισταμένων: Συμφωνούμε με την πρόταση του 
Δημάρχου. 
 Σκουμπόπουλος: Δεν έβγαλε απόφαση ο Νομάρχης. Συμφωνώ ότι πρέπει να 
ισχύσει η παλιά απόφαση του Δ.Σ. Πρέπει να φύγουν τα περίπτερα από το κέντρο της 
πόλης. 



 Ουρσουζίδης: Ευτυχώς πέθανε και σωθήκαμε. Έτσι συμφωνούμε όλοι, ενώ 
πριν διαφωνούσαν κάποιοι. Είχαμε προβλήματα μ' αυτά. Δεν πρέπει να υπάρχει 
μπροστά στο Δημαρχείο περίπτερο.  
 Σιδηρόπουλος: Σωστή η πρόταση του Δημάρχου. Να φύγουν τα περίπτερα 
από το κέντρο της πόλης.  
 Τάκης: Κι εγώ συμφωνώ με τη θέση του Δημάρχου. Να βάλουμε ένα χρονικό 
διάστημα 2-3 χρόνια για να φύγουν τα περίπτερα από τις οδούς Κεντρικής & 
Μητροπόλεως. 
 Σκουμπόπουλος: Επιτρέψατε τον κ. Ουρσουζίδη να κάνει κρίση στην 
πρωτομιλία του. Θα μπορούσα και εγώ να του πω για τη δικιά του θέση που ήταν να 
μπει στο τοιχείο στα Goody's, αλλά είδαμε εκεί να μπαίνει μία μεταλλική κατασκευή 
που δένει πολύ με το κλασικό αυτό κτίριο. 
 Νικολαϊδης: Να πάω στο μπάσκετ για λίγες μέρες; 
 Δήμαρχος: Στις 15/11 ή θα μεταφερθεί το περίπτερο προσωρινά στο Μπάσκετ 
ή θα το κλείσετε για λίγες μέρες. Πιστεύω ότι είναι η καλύτερη λύση. 
 Νικολαϊδης: Συμφωνώ με την πρότασή σας. 
 Προεδρεύων: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του Δημάρχου; 
 Σύμβουλοι: Ναι.    
      Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 30-8-2002 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Κ. Κόλβατζη. 
2.- Την με αριθ. 261/2002 απόφασή του. 
3.- Τις ενστάσεις κατοίκων και περιπτερούχων περιοχής συμβολής οδών Εληάς, 
Βενιζέλου και Μητροπόλεως κατά της αριθ. 261/2002 απόφασης Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας. 
4.- Την ανάγκη μετατόπισης του περιπτέρου Αγγελικής Νικολαϊδη για την εύρυθμη 
και χωρίς κινδύνους λειτουργία του υπογείου χώρου στάθμευσης αυτ/των στο 
Δημαρχείο. 
5.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
6.- Τις δηλώσεις των ενισταμένων. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Απορρίπτει τις ενστάσεις κατοίκων και περιπτερούχων περιοχής συμβολής 
οδών Εληάς, Βενιζέλου και Μητροπόλεως κατά της αριθ. 261/2002 απόφασης 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας για αποδοχή εν μέρει αίτησης Αγγελικής Χας 
Γεωργίου Νικολαϊδη για τροπ/ση της υπ αριθ. 87/2002 απόφασης Δ.Σ. 
 Β) Να ζητηθεί από το Νομάρχη Ημαθίας η αποβολή του εκμεταλλευτή του 
αναπηρικού περιπτέρου που είναι τοποθετημένο επί της οδού Μητροπόλεως 22 και 
Λουτρού και η μη χορήγηση νέας άδειας εκμετάλλευσης στην συγκεκριμένη θέση 
αφού αυτή έχει παύσει πλέον να ισχύει λόγω θανάτου της δικαιούχου Ελπίδας 
Τριμερίδου. 

Γ) Εγκρίνει την τροπ/ση της υπ’ αριθ. 261/2002 απόφασης Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας για αποδοχή εν μέρει αίτησης Αγγελικής Χας Γεωργίου 
Νικολαϊδη για τροπ/ση της υπ’ αριθ. 87/2002 απόφασης Δ.Σ., επανακαθορίζοντας τον 
χώρο μετατόπισης του περιπτέρου της Αγγελικής Χας Γεωργίου Νικολαϊδη 
προσωρινά στο χώρο του Μπάσκετ σύμφωνα με την 261/02 απόφαση Δημοτικού 
Συμβουλίου και κατόπιν η απομάκρυνση θα πραγματοποιηθεί μέχρι τις 15/11/02 επί 



της οδού Μητροπόλεως αρ. 22 και Λουτρού σε χώρο που θα υποδειχθεί από την 
αρμόδια υπηρεσία του Δήμου. 

Δ) Να γνωστοποιηθεί στο Νομάρχη Ημαθίας η προγενέστερη θέση του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας για τη χορήγηση αδειών εκμετάλλευσης περιπτέρων 
σε χηρεύουσες υφιστάμενες θέσεις στο κέντρο της πόλης, με σκοπό την μελλοντική 
απομάκρυνσή τους διότι δημιουργούν προβλήματα σε καταστήματα και πεζούς. 

 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   537 / 2002 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 

 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 
 Α. Δελαβερίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ Δ.  Πέτκος Σ. Παναγιωτίδης 

 Ε. Λελεκάκης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Γ. Ουρσουζίδης Ε.  Σοφιανίδης 
 Λ. Τάκης Ι.  Ακριβόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Σ. Γεωργιάδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Ι. Τριανταφυλλίδης Ε. Κουκουρδής 
   Γ.  Μανακούλης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ     
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  11-11-2002 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 


